
  
 
             Verksamhetsberättelse för Eslövs ridklubb 2024 
 
 

 

Styrelse 

Jenny Heurlin, ordförande  Tina Andersson, ledamot och vice ordförande 
Anna Ericsson, ledamot  Carolina Remnold, ledamot och kassör 
Anna Ekegren, ledamot             Frida Frendberg, ledamot och sekreterare  
Anders Bentzen, ledamot  Petra Levin, suppleant 
Åsa Lorentzon, suppleant 
  
 
Styrelsen har haft 11 protokollförda möten.  
 
Delar av styrelsen har deltagit i styrelsedag anordnad av Skånes ridsportförbund. 
Styrelsen har under året arbetat utifrån målen i verksamhetsplanen.  
 
Medlemmar 
Ridklubben har vid årets slut 275 medlemmar. 
 
Personal 
Ridlärare: 
Marie Olsson och Sara Grundström har under hela året varit fast anställda. Johanna Akke och 
Sofia Lindén har varit timanställda. 
 
Stallpersonal: 
Vi har under året haft hjälp av Daglig verksamhet på vardagar. Vi har också haft Kristoffer 
Åkesson som praktikant hela året. 
Via kommunen har det varit tre feriearbetare under sommaren. 
Vi har haft 8 helgarbetare som jobbat i stallet helger och lov. 
 
Utbildning 
Vi har haft samarbete med Svalövs Gymnasium och Realgymnasiet i Lund med praktikanter. 
 
Hästar 
Vi hade 20 hästar vid årets slut, varav 19 uppstallade på anläggningen. 
Solomin är tillbaka och har jobbat på halvfart under höstterminen. 
Cookie såldes men kom tillbaka och är vid slutet av året utlånad. 
Lanceena har fått tas bort pga. olycka i hagen. 
  
Vi har köpt in storhästarna Hilta och Rineen Double Dun ”Babsan” samt c- ponnyn Gunnar. 
Hilta och Babsan fungerar mycket bra och Gunnar har på grund av åldern samt en käkfraktur 
inte gått i verksamheten. 
 
  
 
 



Ridskolans verksamhet 
Vi har under året haft ca 221 ridande på ridskolan och 18 hästar i verksamheten, vilket ger ca 
12 uppsittningar per häst och vecka under ridskoleterminen. Hästarna har alla haft 4 veckors 
sommarbete och 2 veckors läger innan betet samt 1 vecka läger innan terminens uppstart. Vi 
är väldigt nöjda med våra hästar men har flertalet som är till åren komna. 
 
Grupper som varit igång är 27, varav: 
1 grupp för personer med funktionsvariation 
5 knatte/nybörjargrupper 
16 juniorgrupper 
6 seniorgrupper 
 
Under tisdagar har ridhusen varit dubbelbokade under en kortare tid på kvällen. 
 
Ridskoletävlingar 
Valborgshoppning 
Stora Blåbärsdagen samt två ytterligare blåbärshoppningar 
Klubbmästerskap i hoppning, två omgångar 
Klubbmästerskap i dressyr, två omgångar 
Champagnehoppning 
Halloweenhopp/klubbmästerskap 
 
Klubbverksamhet 
Kurs För div 3 laget  
Ponnyridning 
Ponnyridning Trollsjödagar 
Barnkalas 
Prova på ridning sportlov och påsklov  
Öppet Hus  
Prova på för funktionsnedsatta 
Teorivecka under höstlovet 
Käpphästspökhoppning 
Dagläger sportlov och sommarlov samt jullov 
Fixardagar 
Julshow 
Hoppkurs Emma Gynning 
Dressyrträningar Valerija Vargas Persson 
Sitsoptimering Marie Mellberg 
 
Lagtävlingar 
Div 3 hoppning ponny/häst med två anmälda lag 
Div 2 hoppning ponny  
 
Privatryttare 
Vi har under våren erbjudit träningar i dressyr för Valerija Vargas Persson en dag/vecka. Vi 
har även haft kurs för Emma Gynning (hoppning) samt ett träningstillfälle för Kim Martén 
 
 
 
 



 
Boxuthyrning 
Under året har ridskolan nyttjat möjlighet att använda en box i privatstallet och haft 8-9  
privatuppstallade hästar. 
 
Uthyrning 
Hyresgäst i bostaden har under året varit Marie Olsson. 
  
Mark och byggnad 
Reparation av vattentunna. 
Fortsatt byte av fönster på stallet och underhåll av stallväggar. 
 
Kiosk 
Kiosken har varit öppen alla tävlingsdagar och vid övriga aktiviteter. Vi tackar alla som bakat 
och lämnat till försäljning.  
 
Tävlingssektionen 
Vi har haft både ponny- och storhästekipage som tävlat för klubben under året. De har gjort 
fina resultat och tagit en hel del placeringar.  
Det är svårt att hitta tillräckligt med funktionärer även om det alltid gått att genomföra 
tävlingarna på ett bra sätt.  
 
Hoppning 
Under året har det arrangerats fem tävlingar om totalt åtta dagar och sammanlagt 824 starter. 
 
Följande tävlingar har genomförts: 

• April: Div 3 hoppning 
• April: 1* ponny (132 starter) och 1* häst (118 starter). Innan tävlingen erbjöd vi öppen 

bana på våra tävlingshinder och hade ca 20 ekipage som deltog. 
• Juni: 1* ponny (114 starter) och 1* Häst (104 starter) 
• Augusti: 1* ponny (104 starter) och 1* Häst (105 starter) 
• November: 1* ponny/häst (101 starter).  

 
En ny trend är fler starter på ponny än häst, vilket tidigare varit tvärtom. Det har varit ett 
stadigt antal starter per tävlingsdag på strax över 100 starter.  
 
Ett nytt koncept som föll bra ut, var att tävlingarna började kl. 13 på lördagen på 
junitävlingarna, vilket innebar att ridskoleverksamheten kunde bedrivas som vanligt den 
dagen. I december hade vi dessutom inomhustävling för både ponny och häst på samma dag, 
vilket blev mycket lyckat. 
 
Vädret på utetävlingarna var med oss i år och det kom inte någon större kritik mot underlaget. 
 
Hoppsektionen har bestått av Jill Sjögren (ansvarig), Solbritt Axelsson, Anna Ekegren, Marie 
Olsson, Sara Grundström och Frida Frendberg.  
 
Dressyr 
Totalt under året har vi haft 276 starter i snitt 35 starter per tävlingsdag. Jämfört med 2023 då 
vi hade 373 starter med ett snitt på 41 starter per tävlingsdag.  
 



 
Följande tävlingar har genomförts: 

• 9-10/3 Marsdressyr  1* och 2* tävling för ponny och häst med SM kval för PARA 
ryttare (77 starter) 

• 1-2/6 Junidressyr 1* och 2* tävling för ponny och häst med ridsportallsvenskan 
dressyr div 2 och LA.3 cupen (86 starter)  

• 14-15/9 Septemberdressyr 1*, 2* och 3* tävling för ponny och häst (65 starter) 
• 9-10/11 Farsdagdressyr 1* och 2* tävling för ponny och häst med finalen i 

ridsportallsvenskan div 1. (48 starter)  
 

Vi har försökt hålla ner startavgifterna för att få fler startande på årets tävlingar då många 
upplever ekonomin som ett hinder för att tävla. Tyvärr har arbetet inte gett resultat och därför 
har vi sett över hur många tävlingar vi ska ha 2025.  

 Tack vare våra fantastiska sponsorer har vi kunnat erbjuda fina priser till alla våra vinnare 
under året.  

Dressyrsektionen har bestått av Pernilla Colhag (ansvarig), Tina Andersson, Jeanette 
Purhagen, Maria Bohr Frank och Marie Hall. 

Ideellt arbete 
För att få fler att engagera sig ideellt i klubben har arbetet med funktionärsshopen fortsatt, 
vilket ger medlemmen möjlighet att byta stämplar mot aktiviteter. 
 
Ungdomssektionen  
I US styrelsen sitter:  
Annie Mörking, ordförande    Viola Ekengren, vice ordförande  
Elsa Andersson, sekreterare    Cazandra Purhagen, kassör  
Freja Kjellman, ledamot    Amanda Olsson, ledamot  
Evelina Olsson, ledamot  
 
Under året som har gått så har Ungdomssektionen haft 7 möten.  
 
Aktiviteter som US har anordnat och genomfört under detta året: 

• Loppis 28/4 - Loppisen var utomhus då vädret tillät det. God uppslutning bland både 
säljare och köpare. 

• Övernattning 11/5-12/5  
• Käpphästhoppning 19/5  
• Övernattning Stora ridlägret 19/6 - När ridlägret var slut för dagen kom barnen direkt 

från stallet upp till cafeterian i stora ridhuset för att fixa al som behövdes inför 
övernattningen. US anordnade lekar som genomfördes innan och efter kvällsmat. Vi 
utfodrade hästarna och innan det var dags att gå tillbaka till cafeterian gick vi lilla 
rundan. Tillbaka i cafeterian blev det lite film innan det var dags att sova. Till 
kvällsmat beställde vi pizza och ti frukost blev det mackor.  

• Öppet hus 22/9 - US tillsammans med medlemmar från ridklubben bjöd in till öppet 
hus. Det bjöds på fika och grillad korv. Käpphästhoppning för som ville. Det fanns ett 
lotteri och ponnyridning. En lyckad aktivitet då det kom mycket barn med föräldrar.  

• Caprilli 20/10 - Vi började dagen med att US träffades först för att prata ihop sig om 
dagen och vad som behövdes fixas. Ett fikabord sattes upp, där det fanns godsaker att 



köpa efter att Caprillin var färdig. Ett glatt gäng deltagare där alla fick rosett för goda 
insatser. 

• Halloween Övernattning 26/10-27/10 - Övernattning med spökrunda där ungdomarna 
hjälptes åt att skrämma barnen.  

• Julaktivitet 8/12 - En lugn dag där det inte kom så mycket deltagare. Det bjöds på fika 
i kiosken, det spelades julmusik, käpphästhoppning i entr och pyssel uppe i cafeterian. 
Aktiva från US hjälpte till under knatte lägret veckan efter övernattningen för stora 
ridlägret.  

• Filmkväll var inplanerad 23/11 men blev inställd pga för få deltagare anmälda. 
 
Kommunikationsgruppen 
Nyhetsbrev har skickats ut per mail 11 gånger under året till de ungefär 200 mottagare som 
anmält att de vill ha sådant.  
 
Kommunikationsgruppen har under året sett till att innehållet på klubbens hemsida varit 
uppdaterat.  
 
En översyn och omdesign av informationsbroschyren om klubben har gjorts. 
 
I december gjordes fyra filmer som adventskalender, en för varje söndag i advent. Dessa lades 
ut på sociala medier, med totalt strax över 10 000 visningar.  
 
Hästarnas namnskyltar i stallet har setts över och kompletterats. 
Facebook och Instagram har hållts uppdaterade. Vid årets slut hade Instagram 892 följare och 
klubbens sida hade 1452 följare på Facebook, en ökning med ca 100 personer i båda fallen 
jämfört med förra året. 
 
Kommunikationsgruppen har bestått av Sara Mörking (ansvarig), Pernilla Colhag, Anna 
Nimander och Annie Mörking (från och med hösten). 
 
Ekonomi 
Året landade på ett minus på 31 489 kr. En anledning till underskottet är att vi inte kunde fylla 
vårens ridskolegrupper på grund av skadade hästar.   
 
Bidrag 
Idrottslyftet 20 000 kr 
Kommunalbidrag 299 100 kr 
LOK – stöd 157 313 kr 
Sisu idrottsutbildarna gällande clinic med Kim Marten samt kakor till julshowen 
Övriga bidrag 13 452 kr 
 
Sponsorer 
Vi tackar följande sponsorer för era bidrag med priser till våra tävlingar och för sponsring av 
våra lag: 
Agria 
Bo i Remmarlöv 
Stora Coop Flygstaden Eslöv 
Djurgårdens ridsport och stängsel 
Eslövs kommun 



Fellowmind 
Granngården 
Intersport Eslöv 
Jysk Eslöv 
Kak och godisgrottan i Östra Karaby 
Klåveröd logi & café 
Kondektor  
Lekia 
Löberöds Hästklinik 
Marietorps ridsport 
Markkompaniet 
Rhode 
Sandéns security printing 
Sparbanken Skåne 
Sparbanksstiftelsen Finn 
Stall CB 
Svalövs gymnasium 
Sydsvenska släp 
 
Klubbmästare och vandringsprisvinnare 2024 
 
Klubbmästare dressyr  

- Lektion junior – Astrid Ekegren 
- Lektion senior – 
- Privat junior – Emmie Andersson 
- Privat senior – Ida Andersson 

 
Klubbmästare hoppning  

- Lektions ponny – Nea Bentzen 
- Lektions häst – Harald Kjellman 
- Privat ponny – Linnea Persson 
- Privat häst – Filippa Ericsson 

 
Devotjkas Vandringspris 

- Linnea Sjögren med Miss Holly G 
 
Euphorbias Vandringspris 

- Filippa Ericsson 
 
ERK Hoppning  

- Linnea Sjögren 
 
ERK Dressyr  

- Astrid Ekegren 
 
 
 
 
 



Därmed är verksamhetsåret 2024 avslutat. Vi tackar alla som varit med och deltagit i 
aktiviteter, arbetat för eller hjälpt klubben på annat sätt. 
 
Styrelsen för Eslövs Ridklubb 
 
 

_________________  __________________ ____________________ 
Jenny Heurlin   Tina Andersson  Anna Ericsson  
 
 

_________________  __________________ ____________________ 
Carolina Remnold  Anna Ekegren    Frida Frendberg 
 
 

_________________  __________________ ____________________ 
Anders Bentzen  Petra Levin   Åsa Lorentzon 
 
 
_________________ 
Annie Mörking 
 


